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To: 5.1.2e [REEL @minvws.nl]
From: 5.1.2e )

Sent: Wed 3/11/2020 9:40:50 PM

Subject: RE: Financiéle kant corona

Received: Wed 3/11/2020 9:40:50 PM

=)

Verzonden met BlackBerry Work

(www blackberry..com)

TE EE inves o>

Datum: woensdae 11 mrt. 2020 10:27 PM

Aan:INCEETS <ICRETIN cis >

Onderwerp: RE: Financiéle kant corona

Ja eens! Beleidsteam Crisisbeheersing geloof ik maar iedereen die erin zit zegt iets anders... ©

var:IEE)EER@ ins.
Verzonden: woensdag 11 maart 2020 22:25

aan:[EETESE@ minvws.ni>
Onderwerp: RE: Financiéle kant corona

Ze mag geen nee zeggen hoor! Waar staat die afkorting voor?

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:[EXEC“EXE@ mins ol
Datum: woensdag 11 mrt. 2020 10:20 PM

Aan: ) @minvws.nl>

Kopie: ) SENET mins n>

Onderwerp: Financiéle kant corona

sf
we zijn aan de slag met het in kaart brengen van de financiéle vraagstukken nav corona. Afgelopen dinsdag is er

een overleg geweest op MT-niveau met alle betrokken directies en afgesproken is om te werken langs twee lijnen: (i) de

begrotingskant (directe ‘out of pocket’ kosten voor VWS (ihb PG, GMT, RIVM) en ook gemeenten/GGD’s) en (ii) de premie-

/stelselkant (samen met CZ, LZ, Z en PZo). FEZ zal bij beide (trekkers)rol kunnen vervullen. Ook zullen we als FEZ maximaal

faciliteren waar urgent uitgaven moeten worden gedaan; over wat hiervoor in voorkomend geval nodig is hebben we de (C)FA’s

geinformeerd.

Tot slot. We leveren als FEZ dus graag onze bijdrage om jullie zoveel als mogelijk en als dienstig te ondersteunen, zowel in

voorkomende budgettaire vraagstukken, maar bijvoorbeeld ook in het op gezette tijden informeren van Financién/de IRF (als daar

behoefte aan is, aan de kant van de IRF is die er in ieder geval). We zijn er dan bij gebaat om de lijnen zo kort mogelijk te houden; is

het daarom akkoord als ik aanschuif bij het BTCb?

croeten FARR)
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van: IEESESNDERED0 minvws nl>Datum: zondag 08 mt. 2020 11:30 AM

<] ) BEER inves 1.CE

) ER@minvws.nl>.IEEE
<BEAN @minvws.nl>

Onderwerp: RE: ter afstemming: woordvoeringslijn over financiéle compensatie Corona (nav vraag Zorgvisie)

Zou goed zijn om hier een wat bredere, bestendige lijn te bedenken.

Als het echt tot een grote uitbraak komt, gaat dat geld kosten.

Goed om nu vast te bedenken hoe hiermee om te gaan voor de verschillende zorgverleners.
Ook goed om nog eens na te gaan welke afspraken hierover zijn gemaakt ten tijde van de mexicaanse griep. FEZ willen

jullie hier het voortouw m nemen? Ook om de workload wat te verdelen.

Dank!

Groeten

5.1.26

Datum: zondag 08 mit. 2020 9:26 AM

SAE fm invws.nl>

Onderwerp: RE: ter afstemming: woordvoeringslijn over financiéle compensatie Corona (nav vraag Zorgvisie)

Fijn dat mijn eerste nog bestand is gebleven (-;

Zou de zinnen over dat ziekenhuizen het kunnen opvangen iets anders opschrijven, nu lijkt het net als ze zich nu nog kunnen

“wapenen” met extra buffer (risico zelf dragen) of verzekering (risico verzekeren), maar als het risico zich nu voordoet, moet je
dat gedaan hebben en dan is afspraken maken met financiers (lees: banken) of verzekeraars (die steeds vaker voorschieten en

daarmee de rol van banken soms overnemen begreep) een volgende stap.

Nog even vraagje aan Pzo: kan waarborgfonds nog iets betekenen?

Ik cc even naarBEd vant het is goed deze vraag voor onszelf meteen breder te bekijken: er zijn wel regelingen aan de

langdurige zorg, goed om die meteen in onze insteek mee te nemen (hoeft voor Zorgvisie niet).

Verzonden: vrijdag 6 maart 2020 14:14

) SEE 0 vs.EEN
Dminvws.nl>

Onderwerp: ter afstemming: woordvoeringslijn over financiéle compensatie Corona (nav vraag Zorgvisie)

Er is een vraag van Zorgvisie binnen gekomen bij DCO; het betreft de vraag of wij nadenken over maatregelen over extra geld
voor ziekenhuizen vanwege de (extra/bijzondere) maatregelen die ze op dit moment moeten nemen vanwege Corona-patiénten,
met minder patiéntenopnames en omzetderving tot gevolg.
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We hebben daarvoor de onderstaande antwoordlijn opgesteld, samen met PZo en Z, mede op basis van een eerste idee van

APE 7ie onderstaand.

Deze lijn sluit aan bij de uitspraken van de minister gisteren in het Corona-debat n.a.v. dezelfde soort vragen over

tegemoetkoming in de kosten van ziekenhuizen.

Graag jullie check op de lijn voordat we die naar woordvoering doorsturen; ik zet dit nu in brede kring uit gezien alle

raakvlakken.

Groeten||EREN
NB: We hebben overigens net in het BTCB afgesproken dat we in breder verband binnen VWS gaan kijken naar alle financiéle

issues die nu naar voren komen.

Bullets bij vragen over financiele compensatie corona

van: INEEECNENBREEo invws n>
Verzonden: dinsdag 3 maart 2020 13:27

minvws.nl>

minvws. n>;[EKEREXE@ minvws.n>;IEEKECEEE)
@ minvws.nl>; Pers Coronavirus <perscoronavirus@minvws.nl>

Onderwerp: Vraag Zorgvisie

mm
zit sinds gisteren bij Zorgvisie Skipr. Naar aanleiding van Elizabeth Twee Steden in Tilburg (die dicht

moesten) wil hij weten of wij nadenken over extra geld voor ziekenhuizen die dit soort maatregelen moeten nemen.

Want ze kunnen minder productie draaien en dus omzetderving. Hij gaf aan dat ze al in gesprek zijn met verzekeraar.

Wil jij die uitzetten?

Ik zou zeggen: dat is het risico voor een ziekenhuis, ook bij andere uitbraken of infectieziekten. Dat je daarmee te

maken kan krijgen zit dus in feite al in de tarieven (rol bij infectieziektenbestrijding). Nu dus geen aanleiding voor andere

maatregelen vanuit Rijksoverheid. Goed dat ze in overleg zijn met zorgverzekeraars.

Maar wellicht ga ik te kort door de bocht....

Groet ERFPL]

Directie communicatie

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
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0,
HET NIEUWE
DONORREGISTER

Het nieuwe Donorregister, vanaf1 juli 2020.

Kijk wat het voor jou betekent op donorregister.nl


